
24. Beslutningsreferat fra virtuelt møde onsdag d. 18/11 2020 
Afholdes kl. 20-22  i google meet:  
Afbud fra Anja, Tilstede: Anine, Mårten, Jesper, Mads, Christine og Dorte 

1. Godkendelse af referater. Det lange (bestyrelsesreferat), og det korte (til 
hjemmeside).  Begge er godkendt,  

2. Valg af referent.  Christine.  
3. Opsamling, status, og to-dos: 

a. “BiD Bioinformatik Workshop”. (Mårten, Anja og Dorte).  
i. coronarestriktioner.  

22 tilmeldte. Stor fokus på Coronarestriktioner. Vi drøfter afvikling og 
indhold. 

b. Generalforsamling.  
i. Dagsorden (se bilag 1) Det lægges besked på FB: Delecentral fopr 

biotek.undervisere, samt dokument med dagsorden og mødelink. Vi 
drøfter Økonomi ift kurset ovenfor.  

ii. Budget . (passet udgifter på kontoen med de faktiske udgifter?)  
Vi drøfter hvordan vi budgetterer vi med kurser næste år.  

iii. ekstern revision. Har I spurgt i jeres netværk? Christine har lavet 
aftale om ekstern revision.  

iv. link til google meet til den virtuelle del (Dorte) , sendes til medlemmer 
og lægger op på FB. 

v. hvem vil tage referat fra generalforsamlingen? Jesper tager referat. 
vi. Senest en måned efter (dvs. 2/1) skal vi konstituere os selv med 

næstformand, og kasser.  
Bestyrelsen der er til stede til generalforsamling, konstituerer sig selv i 
forlængelse af generalforsamling. Vi har på forhånd aftalt at Anja er 
kasser og Christine vælges på generalforsamlingen som formand.  

c. Kurset “biotek.underviser”.  (Anine, Mads, Jesper og Christine)  
Kort orientering. Vi drøfter geografisk placering og tidspunkt.  

4. Henvendelser til foreningen (mest fra vores e-mail). intet nyt..  
5. Præsentation af BiD på Biotek.fagdidaktisk:  

Mårten eller Jesper præsenterer foreningen. 
6. Evt.  Intet relevant 

 
Christine, 11/11  2020 
 

Bilag 1 

Dagsorden for generalforsamling d. 2/12 er: 
1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning om foreningens virke, ved Christine Brænder Almstrup 
3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab, ved Mårten 

4. Godkendelse af budget, ved Mårten 

5. Behandling af indkomne forslag, ved Christine 

6. Fastsættelse af kontingent for 2021, ved Mårten. Vi foreslår at vi fastholder 

kontingentet på kr. 175 



7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: Jesper (Haderslev Gymnasium), Anine (Borupgaard 

Gymnasium), og formand Christine (Roskilde Gymnasium) er på valg i år og 

genopstiller.  

Mårten (Bagsværd kostskole og gymnasium), Anja (Midtsjællands Gymnasium ) og 

Dorte (Vejle Tekniske Gymnasium) er ikke på valg i år, men næste år 2021. Da Hanne 

er udtrådt af bestyrelsen, foreslår vi at Mads (Næstved Gymnasium og HF) opstiller 

til bestyrelsen. Bestyrelsen konstituerer sig selv med næstformand og kasserer, ved 

næste bestyrelsesmøde i december 2020.  

8. Valg af suppleanter. Vi mangler 2. 

9. Valg af revisor. Mårten genopstiller ikke.  

10. Eventuelt 
 


